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ugselag uan de Hoofdbestuurs.veroadering dt, ?9-uB-2_0 ln het klubhuis

Aanulezig: An van Staveren
Han Franken
Simon Kersten
trJim Zegers

Frans van der Heyden
Karel Dlngelhoff
Ton van Houdt
Piet van Staveren

0pening.
H"F. deelt mede dat An haar uarkzaamheden als sekretaresee om persoonlijke
redenan beËindigt. Haar man, Plet van Staveren, Ís bereid in de ontstane
vacature te voorzien. Deze regellng zal een voorlopig karakter hebben tot
de a.B. al.gemene ladenvergadering.

Notulen.
Notulen uBDpr H.B. dd. 79-05+$8s K.D. verzoekt het gestelde in punt 6 te cor-
rigeren, de eektie distantiaert zich niet van het klubhuis, doch uan een
stlchtingsbedrag van ca. Í 200.000. akkoord. Notulen goedgekeurd.

Post en mededelingen.
- H.F. msmoreert het gesprek met da teehnischa leidLng. uakantieregeling

voor de fulLtime trainers moet nog uorden uastgelegdo Qesprek hierover
omstreeks septembar.

- huueliJksaankondiging Rob Notenboomr BLoemstuk varzof,gsn.
- grote clubaktie 1979. De ontvangen i:rochure zaL aan aIIe sekties ulorden

verzonden en door de evenementencommissia verder bJorden behandeld. Deze
aktie is in ieder geval aan te bevelan.

- sektie badminton heeft nog steeds geen kontrakt voor de Za6lo (inmiddels
ontuangen).

Klubhuis.
DÍ.skussie over dit onderulerp hoà.vr binnengekoman brj.ef van sektie honkbal.
dd. 79-06-19.
H.F. Saktie korfbal za} zLch moeten uitspraken of ziJ op trtinkeleteeg bliJ-

ven spelen, alhoeurel andere mogelÍJkheden voor 1984 niet reeel liJken.
ttJ.Z. Sektie gymnastiek voelt zich niet bereid om zich garant te stelLen

voor sen bedrag van f 200.000r-. lril toel steun varlenen. Ie het in
principe eens met het gastelde in genoemde brief van sektie honkbaL.

H.F. Bourr;kosten van kLubhuis ziJn nog niet bekend, evenÍsin a1s de batan,
subsidies e.d. bedrag van f 200.000r- ig voorbarig.

td.z. BiJ de sektie gymnastiek ontstaan steeds meer bedenkingen t.rr.v. het
klubhuis i.v.m. hun eigen toekomstige plannen, uelke veeL geld zullen
vragBn.

H.F. Volgens mededeling van Dick Korstanje zou TraJanus ulel bereid ziJn
om van trllnkelsteeg te verhuizen.
Dit in tegenstelling met arle overige informatie over dit punt.
Trajanus moet uiteindeliJk gevraagd uorden om officieel standpunt.
Binnenkort is Er een gesprek met de klubhuiskommlssie, deze zal alle
ciJfere betreffende bouul en exploitatie snel moeten produceren. L/an-
neer deze ciJfers beschikbaar ziJn, dan verdere bespreklngen.

ld.Z. Vindt het redelÍjk dat een deel van de opbrengst uan de stickeraktie
ten bate komt van de sektie gymnastiek.

H.F. Niet mee Bensr deze aktie is speciaal opgezet voor het kLubhuÍs.
W.Z. Probleem is dat alle komende akties t.b.v. het klubhuis ziJn, er bliJft

geen ruLmte over voor eigen akties.
H.F. Het is niEt Juist dat bestaande aktiss uoor het klubhuis ondergraafd

tuorden. IndiEn sektie gymnastiek Ínvasteringsplannen heeft, dan ter
tafel brengen biJ het hoofdbeEtuur.

tij.Z. Beaamt dÍt t.a.v. de stl.ckeraktie, denkt echter dat biJ een eventuele
Lotenaktie Ben gedeelte van de opbrengst ten bate van de sektie dient
te komen.
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K.D. Het in de brief genoemde bedrag van 3f 80.000r- is gedacht als een
schuldanl.ast.

H.F. Bespeurt dat er bij de sektles geleidelijk aan een verandering van
gedachten optreedt, nu de lasten t.B.vr het klubhuÍs Ln het zicht
komsn. Hiermede zou het geheel op J.osse schroeven komen te staan.
Dit ie te betreurenr

L/.2. Uraagt zich af of het klubhuis tot de rromnium'r aktiviteiten behoort,
voelt metsr voor sektiebelang. Sektie gym stelt zich uat voorzichtiger
oP.

H.F. Benadrukt dat niet teruggakomen moet uorden op eerder vastgeetelde
beslissingen en uitepraken, dus geen basisstandpunten meer uijzigen.
Uast staat dat de lasten pers6 niet gedragen kunnen uorden door de
sektie honkbal alleen, dus dient dlt door de gehele vereniging te
geschieden.

K.D. Vraagt, of sektie honkbal de brief biJ een volgende gelegenheid rnag
toelÍchten, zoals ook in de laatste alinea staat aangegeven.

H.F. Akkoord, maar eërat nadat de cijfers beschikbaar zijn.

5. HuishoudeliJk ragelement.
Statuten ziJn notarls gepaseeoDdo H.F. Zal Ger Biermans vragen om nu
h,h. regelement voor de gehele vereniging op te stellen1 uaarna aIle sek-
ties hun eigen fi.ft. regelement hierop dienen te baseren.

6. Vergaderingen.
Uergadering hoofdbestuur 12 novembe! àrsr uordt verplaatst naar 14 nov.a.s.

7. Rondvraag
trJ.Z. Rob Notenboom heeft nog steeds geen uoning.

zaL zich eerst biJ rrloningbouruverenigingen in moeten laten schrijven.
Dagrekreatie-urenl Standpunt is dat de Hazenkamp zich hiervan distan-
cieertl maar proberen dat de Sportstichting gebruik maakt van onze
trainerg.
Invitatietoernooi saktie gym in mei 1980 gaat door. Sektie zal subsidie
aanvragen; spoed is geulenst.
zaal Reestraat: onbekend is urie de officitile verhuurder is, kontrakt
ontbreekt. Attentie voor ueruorven techten.

K.D. Hoe zit het met da opvol-ging van Han Franken? Er zijn nog geen vorderLn-
geÍlr
Klubvlag van honkbal is ureg. lrie heeft deze gezien?

S.K. Rita Koppers begint op 79-A8-2'l opnieuu met haar uerk na afrrrezigheÍd
van 1 jaar.

F.vrd.H. Lotto en tot, papÍeren hiervoor nog steeds niet ontvangen.
A.vosr Jaarvarslagsn inlevoren voor 15 septembef àrse

Piet van Staveren


